
zAPtSNICA
zo 4.zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Podhoranoch, konan6ho

dila 26.08.2016

Pritomni: Podl'aprezendnejlistiny

Program:
1 - Otvorenie zasadnutia

Vol'ba komisii a zaPisovatela

2 - Kontrola plnenia uzneseni

3 - Vyhodnotenie kontroly v z6kladnej Skole

4 - Inform6cia o ukondeni verejn6ho obstardvania (KDMechenice) - prejednanie zmlurry o dielo

5 - Rozpodtov6 oPatrenie 412016

6 - Ziadostiobdanov
7 -Interpel6cie Poslancov
8 - Uznesenie

9 - Zhver

K bodu 1

Starostka obce Mgr. Magdal6na BogyovS otvorila rokovanie obecneho zastupitel'stva, privitala

pritomnych hosti a konstatovala, Ze rokovania sa zfidastf,ujir vsetci poslanci obecndho zastupitel'stva a

zasadnutie je schopnd pr6voplatne sa uznS5at' a rozhodovat' . za overovatel'ov z6pisnice starostka obce

urdila p. pavla Kov6(a a Jozefa B6diho. Za (lenov nSvrhovej komisie boli navrhnuti Vladimir

patrovid a Radoslav Benc, za zapisovatelku pracovnidka obce Jana Hrob6rov6. Starostka obce dala

hlasovat, o schv6leni overovatel'ov z6pisnice, dlenov n6vrhovej komisie, zapisovatel'a a o predloZenom

programe.

Hlasovanie :

ZA:7 PROTI:0 zonZaL se: o

K bodu 2

Kontrolu uzneseni vykonala starostka obce. Konstatovala, Ze uznesenia sit splnen6, resp' sa

priebezne plnia, no i napriek tomu sa opiitovne vr6tila k ot6zke podtu deti v Ms a podtu zamestnancov

US.Na zasadnutie obecndho zastupitefstva bola prizvand aj p. riaditelka MS p' Helena Belicov6' Na

5k. rok 201612017 je prihl6senych k l.septembru 2016 22 deti a v priebehu roka pribudne 5 deti'

Z d6vodu poklesu deti v MS p starostka na z6klade podnetov, ktor6 obdrZala predniesla n6vrh

moZnosti riesenia situicie ato: zniLit podet pedagogic[fch zamestnancov alebo zniLit ixazky

zamestnancov. Uveden6 rie5enie bude predmetom d'al5ich rokovani, nakol'ko Statisticky po6et deti

v obci odkgzanychna predskolskri vychovu m6 klesajricu tendenciu.P. BelicovS sa vyjadrila k danej

t6me,LeSkolskli zilkoipovol'uje podet deti 21 vtriede aLiadaponechat' stav zamestnancov rovnako

ako doposial,.p. Benc sa dotazoval, di v pripade derpania dovolenky m6Ze robit jedna uditel'ka cely

deil. P. Belicov6ozrejmila, Le zo z6konam6Le vykonavat',pr6cu s det'mi max' 6 hodin'

Skr6tenie riv?izku by bolo tiez jedno z rieseni. P. Bedeov6 navrhla spravit' kalkul6ciu na obidve

riesenia a podfa vysledku zartlat stanovisko'

p. KoSt6l vyjadril svoj n6zor: spojit' ZS s MS dim by bolo odbremenen6 financovanie obce' Obecn6

zastupitel'stvo sa po vz6jomnej dohode rozhodlo, Le zistivsetky podmienky pre spojenie ZS a MS a na

nSslednlfch zastupitel'stvSch sa bude t6to otilzkariesit' d'alej.

Hlasovanie :

ZA:7 PROTI: 0

Np,pnirovrxi:o

ZDRZAL SA: O NEPRfrovnqi:o
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K bodu 3
K tomuto bodu dostali poslanci SprSvu o vyhodnoteni finandnej kontroly v ZS od hlavnej

kontrol6rky obce Ing. Bedeovej. Boli zistend nedostatky, medzi ktoqimi bola aj chybajrica intern6

smernica za frdelom vykon6vania finandn6ho riadenia, ktorri ZS nem6 vypracovanf . Tento predpis m6

by't' predloZenlf do 31.08.2016, n6sledne bude kontrola ukonden6. Pani starostka informovala
poslancov, Ze vo febru5ri sa uskutodnilo stretnutie, na ktorom sa zridastnili riaditel' ZS, ekon6mka

a vedfca SJ. Nakol'ko spolupr6ca ekon6mky ZS a vedrice3 Sl bota nedostatodn6, evidencia nie je
zosirladen5.. Do 30.06.2016 bol termin na predloZenie dokladov ohfadne vedenia dokumentov SJ

a n6sledn6 predloZenie vystupov ekon6mky Skoly.P. Koit'61 upozornil na absentuj[rce zasadnutia Rady

Skolya vyjadril nespokojnost' s neodbornost'ou vo vzdel6vani. Poslanci sa dohodli, Le treba iniciovat'
zrolanie Skolskej rady a pisomne vyzvat max. do 30.09.2016 predsedu Rady Skoly na jej zasadnutie

a rra nasledujrice zastupitel'stvo pozv at' ekon6mku Skoly.

Hlasovanie:

ZA" 7 PROTI: O ZDRZAL SA: O NEPRITOMNI: 0

Po skondeni rokovania tohto bodu programu sa dostavil p. Martinec, ktory pri5iel obozn6mit'obecnd
zastupitel'stvo s priebehom aorganizadn;fmipokynmidkajricimi sa detskych cyklistickiich pretekov,

ktord sa uskutodnia v sobotu 1 0.09.201 6.

K bodu 4
Starostka obce informovala o ukondeni verejn6ho obstardvania na opravu strechy kultirneho

domu Mechenice. Vo vyberovom konani bolo prihlSsenlich 6 uch6dzadov, zktorych boli 3 uch6dzadi

vr lrideni z d6vodu nesplnenia podmienok. ilenom vyberovej komisie z radov poslancov OZ bol
poslanec p. Pavel Kov6d. VysirtaZenS surna vo verejnom obstar6vani je 119037,35 € s DPH
(3 586 119,21Sk) a zhotovitel'om bude firma DHAP Golianovo.
P. poslanec KovSd sa vyjadril, Ze nesrihlasi s uvedenou vli5kou sumy a peniaze by chcel vyuZit' na

niedo ind.

P. Patrovid taktiei. nie je stotoZnenli so sumou, ktorf treba investovat'do opravy strechy z d6vodu, Ze

nie sri peniaze nachodniky, na dom smritku v Sokolnikoch a toto nie je potrebn6, vzhl'adom
k neefektivnosti vyuZivania budovy. P. B6di sa informoval, kedy bude tak5to vliSka finandnych
prostriedkov investovan6 do dasti obce Sokolniky. P. Benc sirhlasi s opravou, ale nie na vyuZitie
budovy ako kulttrny dom. Budovu by bolo lep5ie vyuZit' na Sportovd frdely. Niektori poslanci

nesfihlasia s opravou strechy a uvedenou sumou, z d6vodu, Ze rekon5trukcia KD Mechenice prebehla

v roku 2006 anikto nie je zodpovedny za vlfsledok rekon5trukcie. Na trito pozn6mku reagovala
starostka obce tym, Le boli podan6 podnety na prokuratfrru a aj na srid, ale firmy, ktor6 budovu
rekon5truovali, sa zruiili a budova bola staticky nevyhovujfca na d'alSie vyuZivanie, takZe ani verejn6
ohrozenie nebolo skutkovo naplnen6 .Sirdasny stav budovy KD je v5ak havarijny a najviac je
olrrozen6 prevddzka po5ty, v ktorej po daZd'och zateki do jej priestorov. Hrozi spadnutie strechy
a qim je ohrozen6 existencia celej stavby.

TakZe starostka obce, na zitklade uveden6ho postoja anazilklade vyjadrenf poslancov dala n6vrh na

dve alternatfvy rie5enia havarijn6ho stavu budovy :

1. Opravit' strechu a postupne budovu rekon5truovat'

2. Odstr6nit'budovu
Pokial'sa oprava strechy neuskutodni, bude sa musiet'vr6tit' suma 25 000€, ktorir sme dostali formou
d:t5cie z fradu vl6dy SR.
: ' ,-'. l..dotkol, 2e treba rozhodnft', na do sa bude budova vyulivat'.
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P' starostka navrhla, Le jedn!'m z rieseni financovania rekonstrukcie je aj forma fveru. Dnein6 otinka
ale znie: premiestnit' poStu a dat' budovu rekon5truovat' alebo zbiraf .v diskusii sa n6sledne dohodlo,
Ze budova sa zrekonstruuje a bude maf viacridelov6 lyuzitie.

K bodu 5

V tomto bode sa prejednSvalo pouZitie rezervn6ho fondu vo u!,ike 27 000€ na dofinancovanie opravy
strechy KD Mechenice. Rezervny fond sa m6Ze do aktu6lneho rozpodtu zapojit iba do 31.0g.20i6, po
tomto termine sa mdZe rezewny fond derpat, aZ budricom roku .

Spolodn6 hlasovanie k bodu 4 a k bodu 5:
ZA:4 (Benc, Ko5t'rll, Weiss, Kudera)
NEHLASOVAL: I (Kovdd)

PROTI: 1(Patrovid)
uepRirouNi: o

ZDRZALSA: t(B6di)

K bodu 6

Ziadosti p' Desata Ivana o odkripenie pozemku- qfmer je doloZen;f geometricklfm pldnom, p.
starostka navrhla vymenu pozemkov z6mennou zmluvou azaradenie parc. d. 203, kat.ttz. Sokolniky
do trP ako pozemok na stavbu RD. Nakolko sme v danej lokalite dvom ziadatelbm r,yhoveli, mali by

V sme postupovaf rovnako.
Bajzik - na zasadnuti ocZ dia 8.4.2016 bol schvSleny zimer previest'majetok obce v zmysle g 9

a, ods' 8 pism' e) zilkona d. l38llgg1 zb. omqetku obci, ako pripad hodn;.i osobitn6ho zretel,a
v prospech Liadatel,aRadoslava Bajzikav podiele 1/1.
Uveden6 nehnutelhosti sri zamerand GP d. l4ol2ol5 vyhotovenlf dia 11.3.2016 fi. GEo - EKoN
s'r'o', Dunajskd 4,949 0l Nitra, overeny okresnym fradom Nitra, katastrdlnym odborom pod d.
137 512016 ' Ide o novovltvoren6 parc. d. 37317 - ostatn6 plochy o r{mere z0 m2, 45g13 - ornd p6da
o qimere 95 m2. Celkov6 vymere je spolu l 15 m2.
Na dnesnom zastupitel'stve je potrebn6 schvSlit' samotnf prevod vyssie uvedenlfch nehnutelhosti ako
pripad hodny osobitndho zretela, pretoZe sa jednS o pozemky, ktor6 sri zastavanl stavbou vo
vlastnfctve nadobridatel'a vrdtene pril'ahlej plochy, ktor6 svojim umiestne nim avyuLitim tvori
neoddelitelhf celok, ato za cenu 12,50 €lm2 t.z. I l5 m, x 12,50 € : 1437,50€ v prospech Liadateta -kupujriceho: Radoslava Bajzika rod. Bajzika, nar. o4.ll.lg72, byom Sokolniky gl, g5l 46
Podhorany, v podiele 1/1.
Hlasovanie -n5vrh : 12,50 € I m2
ZA: 4 (B6di, Patrovid, Weiss, Kudera) PROTI : 3 (Ko5t'61, Benc, Kov6d) ZDRZAL SA: 0
Hlasovanie : -n6vrh 10,0 € / m2

ZA: 3 (Kovdd, Ko5t'dl, Benc ) PROTI:4(B6di, Patrovid, Weiss, Kudera ) ZDRZALSA : 0

K bodu 7

InterpeLicie poslancov:
p' Ko5t?l - sa zaujimal o situ6ciu vo vzt'ahu k znovuotvoreniu prev6dzky Jednoty v Mecheniciachp' starostka informovala, Ze obchod by mal byt' otvoreny od septembra, ale je to v kompetencii
COOP Jednoty
p. Ko5f6l - di sa ned6 doriesit,sedenie pri prameni
p. starostka -bude sa rielit,lavidkou
p. B6di - odporudil dat'pi Hornri studf,u dopravn6 znadenie z6kaz vjazdu
p'Kov5d - sa informoval o mozno sti zniLeniapoplatkov za komun:ilny odpad pre obdanov Zfp.
p. starostka - toto treba zahrnttt do VZN a pripravit,n6vrh
p. KovSd - vytlky na ceste - na niektorych miestach je potrebny koberec
p. B6di -pripojka kanalizfuciep. Kutka di je redlna
p' Benc -poLiadal o znadku STOP od lesnej cesty, z ddvodu bezpednosti prem6vky pri ich domoch
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Kbodu 8
Niivrhov6 komisia preditala uznesenia a dalazauznesenia hlasovat'.

Obecn6 zastupitel'stvo prerokovalo :

o urdenie zapisovatel'a, n5vrhovej komisie a overovatel'ov z6pisnice
o person5lne riesenie MS
o priebeh kontroly v zSkladnej Skole

. rozpodtovd opatrenie 412016

o Ziadosti obdanov (Ivan Desat, Radoslav Bajzik)

Obecn6 zastupitel'stvo schvililo :

o zapisovatel'a a overovatel'ov zSpisnice a n5vrhovri komisiu
r rozpodtovd opatrenie 412016

o rekon5trukciu strechy na KD Mechenice
. vymenu pozemkov p. Desatovi Ivanovi z6mennou zmluvou
. odpredaj pozemku p. Bajzikovi v sume 12,50 € zam2
o ukondenie verejn6ho obstar6vania (KD Mechenice)

Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie:

. vyhodnotenie kontroly v ZS
o ukondenie verejn6ho obstarSvania (KD Mechenice)

Obecn6 zastupitel'stvo ukladri :

- iniciovat' zvolanie a sfunkdnenie Rady Skoly

Starostka obce pod'akovala poslancom za ridast' na

rokovanie za ukondend.

zasadnuti obecn6ho zastupitel'stva avyhl6sila

&Irx

Overovatelia: Pavel Kov6d

JozefB6di

Jana Hrobirov6

Mgr. Magda 16({ /ogy ov iL

starostka obce Podhoranv

Zapisala:
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